
                                             P R O T O K Ó Ł  NR XXIII/2008
                                          Z DWUDZIESTEJ TRZECIEJ SESJI 
                                                  RADY GMINY MICHAŁÓW  
                                  ODBYTEJ W DNIU 28 LISTOPADA 2008 ROKU         

Sesja odbyła się w Zespole Placówek Oświatowych w Górach.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 14-tej.

Obecność na sesji stanowi lista obecności.

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Zastępca Wójta Gminy – mgr inż. Henryka Gietka Bębenek.
2. Skarbnik Gminy – mgr Halina Głombińska. 
3. Doradca prawny.
4. Sołtysi z terenu gminy Michałów.

Ad 1. 
Przewodniczący Rady Gminy otwierając seję wypowiedział „WYSOKA RADO”
otwieram zwyczajną sesję Rady Gminy Michałów – przywitał wszystkich obecnych 
stwierdzając iż na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy 8 radnych  zatem Rada 
Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Radnego Pana Jarosława 
Wleciała zgodnie z zapisem w Statucie Gminy.

Ad 2.
Przewodniczący Rady Gminy informuje ,że Panowie Radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję porządek obrad sesji , który dla przypomnienia odczytał:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządklu obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji .
4. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2008 roku.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
8. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał.

– w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok;
– w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;
– w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego;
– w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków 

rolnych  na których zaprzestano produkcji rolnej;



– w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych ;
– w sprawie opłaty targowej;
– w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu Ochrony Środowiska wraz z planem 

Gospodarki Odpadami dla gminy Michałów;
10.Wolne wnioski i informacje.
11. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są propozycje zmian do przedstawionego porządku 

Radny Oleksy zgłasza wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 9 
ostatniego podpunktu projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu 
Ochrony Środowiska wraz z Planem Gospodarki Odpadami  dla Gminy Michałów  
uzasadniając  wprowadzenie  zmian poprzez naniesienie  poprawek.  
Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny Radnego Pana  Oleksy Tadeusz poddaje 
pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 za, projekt uchwały został wycofany.
Przewodniczący Rady  Gminy porządek obrad sesji wraz ze zmianami poddaje pod 
głosowanie.
W wyniku głosowania 8 za.
Na salę obrad przybywa Radny Pana Stanek Krzysztof i Radny Pan Kowalczyk Bogusław.

Ad 3.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy jest 
wyłożony do wglądu na sali obrad , a także dostępny w biurze rady .
Czy są uawgi do treści protokołu?
Uwag nie było.
Przewodniczący Rady Gminy protokół z poprzedniej sesji poddaje pod głosowanie.
W wynuiku głosowania 10 za protokół został przyjety.

Ad 4.
Przewodniczący Rady  Gminy w związku z niemożliwością uczestniczenia w obradach 
sesji Pana mgr Jarosława Szałapskiego zatrudnionego w Urzędzie Gminy  proszę Panią 
Skarbnik Gminy o przedstawienie informacji z realizacji zadań inwestycyjnych w 2008 roku 
Skarbnik Gminy przedstawia informację z realizacji zadań inwestycyjnych w 2008 roku.
(informacja stanowi załącznik do protokołu)
Przewodeniczący Rady Gminy prosi o pytania do powyższej informacji.
Sołtys wsi Węchadłów  Pan Walasek ja mam pytanie , a jednocześnie podziękowanie za 
drogę Węchadłów – Przezwody , która  została wykonana nie bardzo dobrze ,ale dobrze.
Moje pytanie czy do Węchadłowa będzie dowieziony zestaw kamienia  , zgodnie z podjętą 
decyzją na sesji w Węchadłowie miały być dowiezione dwa zestawy, jeden zestaw został 
przywieziony ,a na drugi czekamy.
Informacja została przyjęta.

 Ad 5.
Kolejnym punktem dzisiejszej sesji jest informacja Przewodniczacego Rady Gminy o 
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rday Gminy informuje:
– uczestniczyłem wspólnie z Wójtem w rozmowach na temat instalowania elektroni 

wiatrowych na terenie naszej gminy
– uczestniczyłem w uroczystościach obchodu 90 lecia Niepodległości , które odbyły się 

we Wrocieryżu,



– chciałbym poinformowac , że rozmawiałem z osobą która  zainteresowana     jest 
wybudowaniem na terenie naszej gminy Ośrodka Rekreacyjno-Wypoczynkowego

– uczestniczyłem w rozgrywkach piłki siatkowej
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy została przyjęta.

Ad.6.
Przewodniczący Rady Gminy informuije , że kolejny punkt porządku obrad sesji
stanowią interpelacje i zapytania radnych .
W związku z powyższym czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w temacie 
interpelacji i zapytan radnych .
Radny Kwiecień  ja mam pytanie jak będzie wyglądała sprawa firm sprzątających na 
terenie gminy .
Pracownicy otrzymali wypowiedzenia i co dalej.
Skarbnik Gminy odpowiada , że będzie ogłoszony przetarg ,gdzie gmina przystępuje i 
wszystkie procedury.
Doradca prawny wyjasnia , że wszystkie panie zwolnione powinny się zarejestrować jako 
podmioty gospodarcze jako jednoosobowe firmy.
Radny Kowalczyk mam pytanie czy została wykonana specyfikacja dla SZOZ .
Specyfikacja dla SZOZ – u będzie opracowana , dotacja będzie przeznaczona dla 
Ośrodka Zdrowia w Górach.
Skarbnik Gminy informuje , że przetarg na sprzedaż zespołu  pałacowo-parkowego  w 
Górach nie odbył się,  nie zgłosil się żaden oferent .
 
Ad 7.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że  Wójt Gminy jest nieobcny z powodu wyjazdu 
na szkolenie, dlatego sprawozdanie zostanie przedstawione na sesji następnej.

Ad.8.                                                     
Następnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest  informacja o realizacji uchwał Rady 
Gminy z poprzedniej sesji.
Przewodniczący Rday Gminy prosi Skarbnika Gminy o przedstawienie informacji.
Skarbnik Gminy przedstawia informację  - informacja została rzyjęta.

Ad 9.
Przewodniczący Rday Gminy informuje , że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 
obrad sesji rozpatrzenie projektów uchwał. 
Wraz z zawiadomieniem o sesji Państwo radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 rok.
Przewodniczący Rday Gminy prosi Przewodniczącego Kom isji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy  prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytyje projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gmin y na 2008 rok.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  9 za uchwała została przyjeta.

Przewodniczacy Rady Gminy informuje , że kolejny punkt to projekt  uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości , Przewodniczący Rday Gminy 
prosi Przewodniczacego Komisji Budżętowej o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytał opin ie – opinia pozytywna.
 



Przewodniczący Komisji proponuje dwie zmiany i osobne głosowanie tych zmian, zmiany 
dotyczą podpunktu  a i podpunktu e , podpunkt a z kwoty 0,40 zł na kwote 0,50 zł 
natomiast  podpunkt e z kwoty 2,30 zł na kwotę 2,22 zł,
Przewodniczący Rday Gminy poddaje pod głosowanie piersza zmianę.  ,
W  wyniku głosowania 10 za. 
Przewodniczacy Rady Gminy poddaje pod głosowanie druga zmianę.
W wyniku głosowania 10 za. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości .
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 za, uchwała została przyjeta.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym projektem uchwały jest uchwała w 
sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego.  
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię – opinia pozytywna.
Komisja proponuje kwotę 32 zł za 1 q żyta .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów 
podatku rolnego.
Przewodniczący  Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 9 za 1 wstrzymujący, uchwała została przyjęta.

Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.
Na salę obrad przybywa Radna Pani Morgaś ,  Radny Pan Wójcik, Radny Pan Mazur 
którzy usprawieliwione mają spóżnienie.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy  przystępuje do kolejnego punktu porządku 
obrad sesji uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 
rolnego użytków rolnych na których zaprzestano  produkcji rolnej.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinie opinbia pozytywna.
Przewodniczacy Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekreatarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków 
zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 za uchwała została przyjeta.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest 
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków 
transportowych .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Kom isji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii .
Przewodniczacy Komisji odczytuje opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rday Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projektb uchwały w sprawie określemnia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych .
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  13 za uchwała została przyjęta.



Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest 
uchwała w sprawie opłaty targowej.      
Przewodniczacy Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię – opinia pozytywna .
Komisja proponuje obniżenie o 50 % stawek roku bieżącego.
Przewodniczący Komisji odczytuje zaproponowane stawki opłaty targowej :

           a) z samochodu osobowego , straganu , stołu – 10, 00 zł
b) z innych samochodów ,przyczep – 15, 00 zł
  c)  z wózka ręcznego , roweru , ręki i kosza – 5,00 zł

Doradca prawny wyjasnia , że w § 3 pkt 1 pozostawić pierwsze zdanie natomiast 
pozostały zapis  wykreślić  ,gdyż jest sprawa techniczna w której można się dogadać.

Przewodniczący Rady Gminy  powyższe zmiany poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 za , 1 wstrzymujący.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały 
ze zmianami.

Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały  w sprawie opłaty targowej ze zmianami.
Przewodniczący Rday Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 za 2 wstrzymujące, uchwała została przyjęta

Ad.10.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji są 
wolne wnioski  i informacje.

1. Radny Kowalczyk prosi o odpowiedz w sprawie środków dla gimnazjum w
 Węchadłowie.

2. Radny Stanek czy nie można jeszcze dowieść kamienia na drogę do Zagajówka 
gdyż pozostało około 5000 zł.

Skarbnik Gminy odp[owiada , że po rozmowie z Wójtem Gimnazjum w Węchadłowie 
otrzymało 2700 zł na doposażenie kuchni , i z tej kwoty można przeznaczyć na remont.

Radny Kowalczyk prawdopodobnie środki , które Gimnazjum otrzymało zostały 
wykorzystane. 

Skarbnik Gminy informuje , że nie wpłynęła żadna faktura .
Sprawa drogi w  Zagajówku została wykonana dlatego trudno  w tej chwili coś powiedzieć , 
żeby można dowieść kamienia trzeba to wyjaśnić.

Radny Bartosiński rozmawiałem z Panią Dyrektor Gimnazjum i oświadczyła , że środki 
pozyskane z GOPS Michałów zostały wykorzystamne na doposażenie kuchni.

Skarbnik po raz drugi wyjaśniam , że nie otrzymałam żadnej faktury , powiem również , że 
wszystkie faktury z Gimnazjum Węchadłów wpływają z opóznieniem .

Radny Bartosiński ja mam pytanie   ile środków pozostało z drogi Węchadłów Przezwody.
Skarbnik Gminy odpowiada , że droga miała być wykonana na kwotę 145 tys. , a 
wykonano za 125 tys. 

Radny Kowalczyk była taka decyzja , że jeżeli zostanie z drogi Węchadłów-Przezwody to 
przenieśc na drogę Węchadłów Młynki.
Sołtys wsi Węchadłów Pan Walasek  powiedział , że w  rozmowie z Wójtem , Zastępcą 



Wójta i Panem Szałapskim  miałem otrzymać 2 zestawy kamienia dla Węchadłowa  1 
dojechał ,a drugi nie , dlatego moja prośba bo jest koniec roku to może w przyszłym  roku 
otrzymam , dlatego moja prośba również do Przewodniczącego Komisji Budżetowej.

Radny Stanek ja wracam do tematu drogi w Zagajówku , gdyż ten człowiek który 
wykonywał roboty na drodze może dowieśc kamienia.

Przewodniczący Rady Gminy ja chciałbym  powiedzieć w temacie opłaty targowej , że 
ceny zostały obniżone , a autosklepy jeżdzą i dalej psują drogi.
Ja uważam , że musimy podjąć współpracę z Policją i może wtedy będzie większy efekt

Radny Oleksy wnioskuje , aby dokonać kontroli w poszczególnych  miejscowościach by 
wszyscy opłacali za śmieci , a nie jak do tej pory część mieszkańców ma kosze i płaci , a 
pozostali nie czynią  tego.

Radny Wójcik była mowa , że jest lista osób , które uiszczaja opłaty .
Radny Kwicień zwraca się z prośbą o dowiezienie  piachu na drogi.
Sołtys wsi Węchadłów również prosi o piasek. 
 

Ad.11.

Przewodniczący Rady Gminy informuje „WYSOKA RADO” wobec wyczerpania się 
porządku obrad sesji zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy Michałów  dziękując 
wszystkim za udział w obradach.(sesja zakończyła się o godz. 15.30) 

Sekretarz obrad                                                        PRZEWODNICZĄCY
JAROSŁAW  WLECIAŁ                                             R A D Y    G M I N Y  
                                                                                      Zygmunt Mika
Protokolant 
Teresa Dzierżak


